
Carnevali: Pellegrini będzie na pewno graczem Romy
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Lorenzo Pellegrini zasili w najbliższych tygodniach zespół Giallorossich. Do

końca miesiąca Roma ma prawo do odkupienia gracza, z którego

skorzysta. Wczoraj pojawiły się pogłoski, że podchody pod zawodnika robi

wciąż Milan. Dyrektor Generalny Sassuolo, Giovanni Carnevali, nie ma

jednak wątpliwości odnośnie tego, gdzie wyląduje 21-latek.

Carnevali dla Sky Sport

Berardi?

- Mówiłem o nim jakiś czas temu. Są różne opcje, jeśli chodzi o Berardiego: Inter,

Roma, dziś otrzymaliśmy ofertę z klubu zza granicy. Wolą jest zatrzymanie go,

ocenimy oferty z klubem i z piłkarzem.

Pellegrini?

- Mamy porozumienie z Romą i do 30 czerwca Roma z niego skorzysta, a my

zamierzamy dotrzymać słowa. Nie było żadnych zakłóceń ze strony innych klubów.

Myślę, że na pewno będzie piłkarzem Giallorossich.

Carnevali dla TMW Radio

Di Francesco w Romie?

- Negocjacje nie były skomplikowane, mamy dobre relacje z zespołem Giallorossich i

transakcja zakończyła się w krótkim czasie. Wolą trenera było pójście do Romy: z

jednej strony jesteśmy zadowoleni, gdyż idzie do wielkiego klubu, z drugiej jest

rzecz jasna trochę smutku, gdyż nie będzie kontynuował współpracy z nami. Teraz

projekt Sassuolo będzie kontynuowany przez innego trenera.

O Di Francesco starała się Fiorentina?

- Nie wiem czy było podejście ze strony Violi, mogę tylko powiedzieć, że wezwanie

ze strony Romy było silne. Giallorossi byli zawsze pierwszym wyborem trenera,

dlatego nie chcieliśmy przeszkadzać w jego przejściu do Romy, wierząc w jego

kontrakt i jego klauzulę.

Odejście Pellegriniego?

- Musimy pomyśleć o zastępcy, mieliśmy przewidziane jego odejście.
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